

PROPERTY TAKAFUL KEY FEATURES

Covers			
Plan Name	Silver	Gold	Platinum
Content	BENEFITS (II AED)		
Contents*	75,000	100,000	200,000
Loss of Rent and or Alternative Accommodation	15,000	20,000	40,000
Household Removals	7,500	10,000	20,000
Contents Temporarily Removed	15,000	20,000	40,000
Contents In the Open	3,000	5,000	5,000
Theft of Keys	3,000	3,000	3,000
Fatal Injury	70,000	70,000	70,000
Liability	3,000,000	3,000,000	3,000,000
Visitor's Personal Effects	2,000	2,500	3,000
Food Spoilage	3,000	4,000	5,000
Personal Belongings			
Personal Belongings*	50,000	75,000	100,000
Visitor's Personal Effects	3,000	3,000	3,000
Personal Money & Credit Cards	2,500	2,500	2,500
24*7 Emergency Home Assistance Services		3 Calls-Out Per Policy Period	
Plumbing, Electrical, Locksmith And Glasswork Services		Included	

Home Assistance	
3 calls out during a policy year in case of emergencies, worth of AED 2,100	
Deductibles	
Your contents	AED 350
Your personal belongings	AED 500
Your valuables	AED 500
Items exceeding the Single Article Limit*	10% of Claim Amount

PROPERTY ALL RISKS / FIRE & ALLIED PERILS INSURANCE

Protecting your property is one of the key risk management aspect any company should plan and implement into their Operations.

You need to know that steps you have been taken to address risk no matter how small or severe the event will be and that you will have the resources to resume back to your normal operations at the earliest.

SUKOON TAKAFUL has the expertise to provide tailored Business Interruption and property takaful solutions.

An “All Risks” cover which protects your property against accidental loss or damage unless the situation is specifically excluded. This covers your assets such as Home, Building, Plant & Machinery, Computer or IT Equipment, Contents, Fixtures, Fittings, Stocks, and other assets for which the values are declared.

Major Perils which come under the scope of cover are

- Fire
- Lightning
- Explosion
- Burglary
- Bursting or overflowing of pipes and water tanks
- Acts of God
- Strikes
- Riot and Civil Commotion
- Damage due to Aerial objects.

Further the associated Business interruption takaful is designed to protect your organization from losses caused by a covered event or incident that forces you to close your premises for an extended period of time. It effectively returns your business to the same financial position it was in before the event occurred, allowing the quickest possible resumption of business to normalcy.

This product is ideal for:

- Large, mid-sized and small corporations or individuals.
- Office buildings, Metal working, Retail & Trading, Printing, Plastic parts manufacturing, Paper Products manufacturing.
- General manufacturing, Foodstuff Trading.
- Healthcare, Pharmaceutical
- Hotels, Restaurants, Resorts, Convention centers, Stadiums, Education Institution like Schools & Universities.
- Basic industrial chemicals, cement & concrete products manufacturing.
- Telecommunication, Media & Publishing Firms.

Major Exclusion

- Fundamental Risk such as War & Terrorism.
- Risk Due to Communicable disease.
- Nuclear Risk/Radioactive materials

CONTACT / CLAIM INFO.

If you have any feedback or complaints, please contact us through our centre on 800 272262 during our operating hours from 8AM to 5PM (U.A.E. Time), from Monday to Friday, or visiting our website, www.sukoontakaful.com alternatively you can email us on customercare@sukoontakaful.com

SELF-DECLARATION

I hereby acknowledge that I have read and understood the exclusions as provided in the Key fact document mentioned above.

Name:

Property Account No:

Signature:

Date:

التأمين التكافلي على الممتلكات

السمات الرئيسية

حالات التغطية التأمينية			
اسم الخطة	الفضية	الذهبي	البلاتينية
المحتوى	المبلغ (بالدرهم الإماراتي)		
المحتويات*	75000	100000	200000
خسارة الدخل من الإيجار أو تكلفة الإقامة البديلة	15000	20000	40000
حالات نقل الأمتعة المنزلية	7500	10000	20000
نقل المحتويات بصفة مؤقتة	15000	20000	40000
المحتويات الموجودة في العراء	3000	5000	5000
سرقة المفاتيح	3000	3000	3000
الإصابة المميتة	70000	70000	70000
الالتزامات	3000000	3000000	3000000
المتعلقات الشخصية للزائرين	2000	2500	3000
فساد الطعام	3000	4000	5000
المتعلقات الشخصية			
المتعلقات الشخصية*	50000	75000	100000
المتعلقات الشخصية للزائرين	3000	3000	3000
الأموال الشخصية والبطاقات الائتمانية	2500	2500	2500
خدمات المساعدة المنزلية الطارئة على مدار الساعة وطوال أيام الأسبوع	3 حالات استدعاء لكل فترة للوثيقة		
خدمات السباكة والكهرباء وفني الأقفال والزجاج	مُدْرَجَة		

المساعدة المنزلية	
3 حالات استدعاء في أثناء سنة الوثيقة في حالات الطوارئ، بما يعادل 2,100 د.إ.	
مبالغ التحمل	
المحتويات الخاصة بك	350 د.إ.
المتعلقات الشخصية الخاصة بك	500 د.إ.
المقتنيات الثمينة الخاصة بك	500 د.إ.
العناصر التي تتجاوز الحد الأقصى للمفقودات القيمة من نفس النوع*	10% من مبلغ المطالبة

تأمين الممتلكات ضد جميع المخاطر والتأمين على الحريق والمخاطر المرتبطة به

إن حماية ممتلكاتك تُعد أحد جوانب إدارة المخاطر الكبرى التي ينبغي لأي شركة التخطيط لها وتنفيذها في إطار العمليات الخاصة بها.

وينبغي لك الإحاطة علمًا بالخطوات المُتخذة للتعامل مع المخاطر، بغض النظر عن مدى ضآلة الحدث أو خطورته، وأنه ستتوفر لديك الموارد اللازمة لمواصلة أعمالك المعتادة في أقرب وقت ممكن.

تمتلك سكون تكافل الخبرات التي تتيح لها تقديم حلول مُصممة بحسب حاجة كل عميل لتوفير التأمين التكافلي على توقف الأعمال والتأمين التكافلي على الممتلكات.

تغطية تأمينية على "كافة المخاطر" توفر الحماية لممتلكاتك ضد الخسارة أو الأضرار العرضية، ما لم يكن الموقف مستبعداً على وجه التحديد. تشمل هذه التغطية التأمينية الأصول الخاصة بك مثل المنزل والمباني والمنشآت والآلات والماكينات وأجهزة الكمبيوتر وتقنية المعلومات والمحتويات والتركيبات والتجهيزات والمخازن وغيرها من الأصول التي يجري الإعلان عن قيمتها.

المخاطر الرئيسية التي تدرج في إطار التغطية التأمينية:

- الحريق
- البرق
- الانفجار
- السطو
- انفجار أو فيضان المواسير وخزانات المياه
- الأحداث القدرية
- حالات الإضراب
- الشغب والعصيان المدني
- الأضرار التي تحدث بسبب الأجسام الطائرة

علاوة على ذلك، فإن التأمين التكافلي على تعطل الأعمال يهدف لحماية مؤسستك من الخسائر التي تحدث بسبب حدث أو حادث مشمول بالتغطية يجبرك على إغلاق المنشأة الخاصة بك لفترة زمنية طويلة. فالتأمين التكافلي يسهم بفاعلية في إعادة شركتك إلى الوضع المالي السابق للحدث، مما يتيح إعادة العمل إلى حالته الطبيعية في أقرب وقت ممكن.

هذا المنتج مثالي لما يلي:

- المؤسسات الكبرى والمتوسطة والصغيرة والأفراد.
- المباني الإدارية والأعمال المعدنية وشركات التجارة والتجزئة والطباعة وتصنيع المكونات البلاستيكية وتصنيع المنتجات الورقية.
- أعمال التصنيع العامة وتجارة المنتجات الغذائية.
- شركات الرعاية الصحية والمنتجات الدوائية
- الفنادق والمطاعم والمنتجعات السياحية ومراكز المؤتمرات والاستادات الرياضية والمؤسسات التعليمية مثل المدارس والجامعات.
- تصنيع المواد الكيميائية الصناعية ومنتجات الأسمت والخرسانة.
- شركات الاتصالات والإعلام والنشر.

الاستثناءات الرئيسية

- المخاطر الرئيسية مثل الحرب والإرهاب.
- المخاطر الناجمة عن أمراض مُعدية.
- المخاطر النووية والمواد المشعة.

جهات الاتصال ومعلومات حول المطالبات

إذا كان لديكم أي تعقيبات أو شكاوى، يُرجى الاتصال بمركز خدمة العملاء التابع لنا على الرقم 800 272262 في أثناء ساعات العمل الرسمية من الساعة 8 صباحًا وحتى 5 مساءً (بتوقيت الإمارات العربية المتحدة)، من الاثنين إلى الجمعة، أو بزيارة موقعنا الإلكتروني، www.sukoontakaful.com، customer@customer@sukoontakaful.com أو يمكنك مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني customer@sukoontakaful.com

إقرار ذاتي

أقر بموجبه أنني قد قرأت وفهمت الاستثناءات المنصوص عليها في بيان المعلومات الأساسية على المذكور أعلاه.

الاسم:

رقم الحساب الخاص بالامتلاكات:

التاريخ:

التوقيع: